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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hol vannak a KÖSZ által eddig feltárt leletek és hol tart a feldolgozásuk?” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Hiller István Oktatási é s
Kulturális Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kulturális Örökségvédelmi Szakszolgálat világra jöttét a régész szakma hangos tiltakozása
kísérte . A rendelet áprilisi kihirdetése nyomán, amely a nagy beruházások nagy pénzekke l
járó régészeti munkáit az újszülött KOSZ-höz irányította, több szakmai szervezet i s
borúlátóan nyilatkozott a megyei múzeumoktól ilyen formában történő pénzelvonásról, a
KOSZ kapacitásával vagy akár a leletek elhelyezésével kapcsolatban . Arról, hogy hova
kerülnek a KOSZ által feltárt leletek, már érdeklődtem írásbeli kérdés formájában . Akkor Ön
azt válaszolta, hogy semmi akadálya, hogy a leletek a megyei múzeumokhoz kerüljenek .
Mivel azonban a megyei múzeumok semmit nem tudnak az említett leletanyagról, szóbel i
kérdést intéztem a Tisztelt Miniszter Úrhoz e-témában, amelyre a feleletet adó Arató Gergel y
Államtitkár Úr nem válaszolt .

Tisztelet Miniszter Úr !

Hol vannak a KÖSZ által eddig feltárt leletek és hol tart a feldolgozásuk?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2007 . december 21 .

Erdős Norbert
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